

القاهرة، \_\_\_\_\_ / \_\_\_\_\_ / 20\_\_\_\_\_

أنا: \_\_\_\_\_

صاحب جواز سفر رقم: \_\_\_\_\_

أفوض الأستاذ: \_\_\_\_\_ بطاقة شخصية / جواز سفر رقم: \_\_\_\_\_

لتقديم أية مستندات إضافية تتعلق بطلب التأشيرة الخاص بى بسفارة أسبانيا بالقاهرة أو بمكتب BLS INTERNATIONAL واستلام جواز السفر نيابة عنى بعد انتهاء إجراءات طلب التأشيرة وتوقيع أية مستندات متعلقة بالقيام بتلك الإجراءات.

توقيع صاحب طلب التأشيرة: \_\_\_\_\_

رقم محمول / تليفون الخاص بصاحب طلب التأشيرة: \_\_\_\_\_

توقيع موظف BLS : \_\_\_\_\_

ملاحظات هامة:

\*\*يرجى العلم انه على طالب التأشيرة تقديم الطلب بنفسه و التأكد من قيام موظف شبك BLS بامضاء هذا التفويض حتى يكون ساريا.

\*\*يجب إرفاق صورة جواز السفر / بطاقة تحقيق الشخصية الخاصة بالمفوض أثناء الإستلام.

\*\*هذا التفويض غير ساري في حالة التقديم علي طلب تظلم.

القاهرة، \_\_\_\_\_ / \_\_\_\_\_ / 20\_\_\_\_\_

أنا: \_\_\_\_\_

صاحب جواز سفر رقم: \_\_\_\_\_

أفوض الأستاذ: \_\_\_\_\_ بطاقة شخصية / جواز سفر رقم: \_\_\_\_\_

لتقديم أية مستندات إضافية تتعلق بطلب التأشيرة الخاص بى بسفارة أسبانيا بالقاهرة أو بمكتب BLS INTERNATIONAL واستلام جواز السفر نيابة عنى بعد انتهاء إجراءات طلب التأشيرة وتوقيع أية مستندات متعلقة بالقيام بتلك الإجراءات.

توقيع صاحب طلب التأشيرة: \_\_\_\_\_

رقم محمول / تليفون الخاص بصاحب طلب التأشيرة: \_\_\_\_\_

توقيع موظف BLS : \_\_\_\_\_

ملاحظات هامة:

\*\*يرجى العلم انه على طالب التأشيرة تقديم الطلب بنفسه و التأكد من قيام موظف شبك BLS بامضاء هذا التفويض حتى يكون ساريا.

\*\*يجب إرفاق صورة جواز السفر / بطاقة تحقيق الشخصية الخاصة بالمفوض أثناء الإستلام.

\*\*هذا التفويض غير ساري في حالة التقديم علي طلب تظلم.

Cairo, \_\_\_\_/\_\_\_\_/\_\_\_\_ 20

I am: \_\_\_\_\_

Owner of passport number: \_\_\_\_\_

Authorize Mr./Mrs.: \_\_\_\_\_ with ID/passport number: \_\_\_\_\_

To submit any additional documents related to my application at The Embassy of Spain in Cairo or at BLS INTERNATIONAL office & to collect my passport instead of me when it's ready for collection & to sign any document related to this.

Applicant signature: \_\_\_\_\_

Applicant phone/mobile number: \_\_\_\_\_

BLS officer Signature: \_\_\_\_\_

**Important notes:**

**\*\*Please be noted that the applicant has to submit the application by himself/herself & make sure that BLS officer has signed this delegation to be valid.**

**\*\*A copy of the ID/passport of the authorized person must be submitted in the collection.**

**\*\*This delegation is not valid for appeal.**

Cairo, \_\_\_\_/\_\_\_\_/\_\_\_\_ 20

I am: \_\_\_\_\_

Owner of passport number: \_\_\_\_\_

Authorize Mr./Mrs.: \_\_\_\_\_ with ID/passport number: \_\_\_\_\_

To submit any additional documents related to my application at The Embassy of Spain in Cairo or at BLS INTERNATIONAL office & to collect my passport instead of me when it's ready for collection & to sign any document related to this.

Applicant signature: \_\_\_\_\_

Applicant phone/mobile number: \_\_\_\_\_

BLS officer Signature: \_\_\_\_\_

**Important notes:**

**\*\*Please be noted that the applicant has to submit the application by himself/herself & make sure that BLS officer has signed this delegation to be valid.**

**\*\*A copy of the ID/passport of the authorized person must be submitted in the collection.**

**\*\*This delegation is not valid for appeal.**